
Uw schepencollege vreest uw vragen
De N-VA wil de burgers de kans geven om op de gemeenteraad vragen te stel-
len. De meerderheid van CD&V en Vooruit stemde dit voorstel weg. Het zou 
wel eens het gebrek aan dossierkennis van de schepenen zichtbaar kunnen 
maken.

In Bocholt, Boechout, Diksmui-
de, Hamont-Achel, Hove, Kontich, 
Kortrijk, Londerzeel, Sint-Truiden, 
Zelzate en Zwijndrecht bestaat het 
al: burgers die bij het begin van de 
gemeenteraad een vraag kunnen stel-
len. De N-VA deed hetzelfde voorstel 
op de gemeenteraad van oktober. 
De meerderheidspartijen zagen zo’n 
directe interactie niet zitten. Niet ver-
wonderlijk: eerder dit jaar werd ook 
al het vraagrecht van gemeenteraads-
leden ingeperkt: voortaan moeten 
mondelinge vragen vooraf schriftelijk 
ingediend worden. Waarom dit dan 
nog een mondelinge vraag genoemd 
wordt, is ons ook een raadsel. 

Voorgekauwde antwoorden
Het gevolg is alleszins een voorge-
kauwd antwoord, voorbereid door 
de administratie. Als schepen moet 
je dus vooral kunnen … voorlezen. 
En zelfs dát is niet evident: op onze 
vraag naar fietsstraten antwoordde de 

bevoegde schepen dat de F. Van Bael-
straat ‘óók een fietsstraat wordt’. Om 
dan enkele maanden nadien dood-
leuk te antwoorden dat er een fietspad 
kwam, en géén fietsstraat. Dat uw 
schepencollege uw vragen vreest, is 
dus misschien toch niet zo vreemd. 
Maar niet getreurd: heeft u vragen 
voor de gemeenteraad: speel ze dan 
door aan onze fractie (via leopolds-
burg@n-va.be). Wij zullen de vragen 
voorleggen die u zelf niét mag stellen.

Beste inwoners van 
Leopoldsburg en Heppen,

De eindejaarsfeesten staan weer voor de 
deur, het belooft een drukke en gezellige 
tijd te worden. Intussen blijven we hopen 
dat de coronacijfers de goede kant 
uitgaan en dat onze maatschappij zich 
weer kan herpakken. Terugblikken op 
het voorbije jaar is gemakkelijk samen 
te vatten in één zin: corona en de 
pandemie hebben veel losgemaakt: 
strenge maatregelen, sluiten van scholen 
en winkels, afschaffen van activiteiten, 
het verplicht dragen van mondmaskers, 
… we ondergingen het allemaal. 

Samen met u wil ik uitkijken naar het 
moment waarop voluit knuffelen terug 
kan, waarop gezellig bij elkaar zitten, 
een terrasje doen, een tentoonstelling 
bezoeken of een optreden veilig bijwonen 
terug mag zonder CovidSafe Ticket. 
De coronacrisis is geen sprint maar 
blijkt een marathon! Maar ook aan een 
marathon komt een einde. Geef niet op 
en hou nog even vol!

Bedankt aan alle inwoners om te 
volharden in deze bizarre tijden. Laten 
we samen uitkijken naar het moment 
dat we terug de bruisende en sfeervolle 
gemeente van weleer zullen zijn.

Mag ik jullie voor het nieuwe jaar heel 
veel gezondheid toewensen, veel geluk 
en liefde, geniet van 2022 en zorg goed 
voor elkaar!

Dorinda Vandecauter 
Voorzitter N-VA 
Leopoldsburg en 
Heppen

Jos Berghmans 
Gemeenteraadslid en 

Politieraadslid 
Pz Kempenland

Bart Vissers 
Ondervoorzitter 

N-VA Leopoldsburg 
en Heppen

Eindejaarswensen
Nieuwe kansen, grote 
dromen…
Laat het nieuwe jaar 
maar komen.
We wensen jullie:
Iets goeds, iets lekkers,

Iets geks, iets gekkers,
Iets aardigs, iets liefs, 
Maar hoe dan ook iets 
positiefs (zolang het 
geen covid-19 is)
Fijne feestdagen!

Leopoldsburg
leopoldsburg@n-va.be N-VA Leopoldsburgwww.n-va.be/leopoldsburg
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Asielcentrum blijft langer open
N-VA legt klacht neer over buiten sturen publiek in gemeenteraad
Dat het noodopvangcentrum langer openblij! , was niet voor de oren van het publiek op de gemeenteraad bestemd: het publiek 
moest eerst de zaal verlaten. De volgende morgen was het wél groot nieuws in alle kranten en op de radio. De N-VA legde 
intussen klacht neer tegen deze beslotenheid.

Van oktober 2015 tot oktober 2016 huisvestte Leopoldsburg 
al een asielcentrum. En sinds oktober 2019 zorgt het ‘tijdelijk’ 
noodopvangcentrum op Kwartier Moorslede voor de opvang 
van een 500-tal asielzoekers, oorspronkelijk met een maximum-
duur van 18 maanden. De bedoeling was dus om het opvangcen-
trum maximaal open te houden tot maart 2021. Maar in januari 
2021 besliste ‘het gemeentebestuur’ (lees: schepencollege) om het 
centrum open te houden tot augustus 2022, met een meer be-
perkte capaciteit van 300 bewoners. Belangrijkste argument van 
deze timing: de kinderen kunnen dan hun schooljaar afwerken.

Bij het begin van de gemeenteraad van oktober kondigde de 
voorzitter aan dat de vergadering nog een punt over het asielcen-
trum in besloten zitting zou behandelen. Het publiek mocht niet 
blijven.

Toch tot eind 2022
Bleek dat het asielcentrum geopend zal blijven tot eind 2022 – 
weg argument schoolgaande kinderen – en opnieuw opgeschaald 
wordt tot 500 bewoners. Dat Kwartier Moorslede intussen eigen-
dom is van de gemeente en hierdoor Lot 1 van dit perceel niet 
verkocht kan worden, speelt blijkbaar niet mee in de argumenten.

Publiek moest buiten
Waarom deze mededeling en bespreking zonder publiek moest 
gebeuren, is ons een raadsel. De bestuursmeerderheid werd al 
eens door de gouverneur op de vingers getikt: een punt achter 
gesloten deuren kan alleen als er hiervoor zéér goede argumen-
ten zijn. Vragen over het asielcentrum – behalve over individuele 
dossiers – horen tot het publieke gedeelte. Deze argumenten 
mochten niet baten: het publiek werd eerst naar buiten gestuurd. 

Terwijl ze deze info enkele uren later – eenzijdig – konden lezen 
in de kranten en horen op de radio.

Klacht neergelegd
N-VA Leopoldsburg legde bij de gouverneur klacht neer tegen 
deze werkwijze. We begrijpen niet waarom deze meerderheid 
schrik heeft van haar burgers.

Of zou het zijn dat gedurende meerdere jaren een asielcentrum 
pal in het centrum van onze gemeente, toch voor enige overlast 
blijft zorgen? De gemeente gaat volgens ons vooral mee in de 
wensen en vragen van de staatssecretaris voor asiel en migratie 
(CD&V), maar sluit haar eigen inwoners hierbij uit. 

Dorinda Vandecauter (dorinda.vandecauter@n-va.be)
Bart Vissers (bart.vissers@n-va.be)

leopoldsburg@n-va.be
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N-VA werkt voor u! 
Een greep uit de constructieve interventies die wij dit jaar tijdens de gemeenteraden hebben gebracht.

Diane De Volder 
Fractieleider en 

gemeenteraadslid N-VA 
Leopoldsburg en Heppen

  LIDO
Sinds ons aantreden in 2012 in de gemeenteraad hebben we 
regelmatig aangedrongen om het verblijfstoerisme aan de Lido 
voldoende kansen te geven. Maar telkens werden onze vragen 
weggewuifd. Nu er een nieuwe eigenaar opduikt, is verblijfstoe-
risme plots wel mogelijk. Jammer dat dit ten koste van stand-
plaatsen aan de Drakar gaat!

  Renovatie schouwburg cultureel centrum 
In de vorige legislatuur werd reeds voor meer dan 500.000 euro 
geïnvesteerd in het cultuurcentrum en nu komt daar nog eens 
410.000 euro bij om de schouwburg te renoveren. Wij zijn geen 
cultuurbarbaren maar wij vragen ons af of deze investeringen 
niet beter gebruikt werden om de gemeentebelastingen op het 
inkomen met 0,5 % te verminderen. Dit zou alle inwoners ten 
goede komen en niet enkel de gebruikers van het CC (die vaak 
niet eens van onze gemeente zijn!). 

  Fraudeonderzoek buitenlandse eigendom 
We vroegen om de afgevaardigde van onze gemeente in de raad 
van bestuur van het sociaal verhuurkantoor de opdracht te ge-
ven om in te tekenen op de raamovereenkomst van de Vlaamse 
regering. Die raamovereenkomst ondersteunt het onderzoek 
van sociale verhuurders naar buitenlandse eigendommen. Dit 
voorstel werd unaniem aangenomen!

  Onderhoud in de wijken van CDSCA
Wij vinden het belangrijk dat de militaire wijken ook deftig on-
derhouden worden en stellen de erbarmelijke toestand hiervan 
geregeld aan de kaak!

  Aanpassing huishoudelijk reglement
Het stellen van vragen werd aan banden gelegd, zo mag elke 
fractielid nu maar één mondelinge vraag stellen en moeten de 
vragen vooraf ingediend worden. Vragen worden voortaan ook 
met de chronometer bijgehouden. Pure regulitis. Volgens ons 
volstaan afspraken rond beknoptheid en de geldende regeling 
om tot de orde te roepen. Daarnaast stelden we ook de vergader-
ethiek in vraag want vanuit een tv-studio of het vaccinatiecen-
trum kan een gemeenteraadslid of schepen geen gemeenteraad 
volgen, laat staan leiden.

  Opvang kinderen met beperking tijdens schoolvakanties: 
we dienden het voorstel in om tenminste 15 dagen opvang te 
voorzien in de gemeente voor kinderen met een beperking. Van-
af volgende zomer zou dit al in voege moeten gaan! 

  Subsidiereglement voor het verenigingsleven 
Om ervoor te zorgen dat er meer transparantie en duidelijkheid 
komt in het toekennen van subsidies vragen wij om een commis-
sie op te richten die een allesomvattend reglement opstelt en alle 
verenigingen op gelijke manier behandelt. De bestuursmeerder-
heid vind het echter leuker om bevriende verenigingen met een 
subsidie te begunstigen.

  Gersvijvers 
Na verschillende interventies op de gemeenteraad, een petitie 
en bezwaarschriften bij gemeente en provincie is dit project 
voorlopig stopgezet. De argumenten die wij aanhaalden, zoals de 
verkeersproblematiek en de grote leegstand, blijken nu plots ook 
argumenten van het schepencollege!

  Nieuw zwembad
Een studiebureau zou 50.000 euro krijgen om een haalbaar-
heidsstudie te maken over een nieuw zwembad.  Hoe meer sport, 
hoe beter, maar om 50.000 euro aan belastinggeld uit te geven 
aan een studie, vonden we er echt over. Intussen is de haalbaar-
heidsstudie in alle stilte stopgezet!

  Fietsstraten
We deden zelf het voorstel tot oprich-
ting van fietsstraten en zijn blij dat ze nu 
gerealiseerd worden, maar de aanpassingen 
voor de Fernand Van Baelstraat resulteren 
volgens ons niet in een fietsstraat!

www.n-va.be/leopoldsburg
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.
Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


